

國立中興大學運動與健康管理研究所
 學年度入學研究生畢業條件彙整表

NCHU, Graduate Institute of Sports and Health Management
 Summary Table of Graduation Requirements for Master's Students
 Enrolled in Academic Year (YYYY), Fall/Spring Semester

姓名 Name :	學號 Student ID :
組別 Department : <input type="checkbox"/> 休閒管理組 Sports and Leisure Management <input type="checkbox"/> 健康管理組 Sports and Health Management	指導教授 Adviser :

畢業條件 Graduation Requirements :

- 一、 出席至少8次本所「運動與健康管理專題討論」或經所長同意之校內外研討會、講座。
 Attend at least 8 sessions of the "Sports and Health Management Symposium" or other internal and external seminars or lectures as approved by the Director.

序號 NO	日期 Date	主辦單位 Organizer	會議名稱 Name of Seminar
1			
2			
3			
4			
5			
6			
7			
8			

- 二、 本所舉辦之學術發表會發表至少2次。
 Presented at least 2 times at academic conferences organized by the Institute.

序號 NO	日期 Date	發表論文題目 Topic of Seminar
1		
2		

- 三、 校內外學術研討會或學術性之期刊上至少累計6點論著發表。
 Publication of at least 6 articles in academic conferences or journals internal and external.

點數 Points	類別 Category	作者序 Authors	發表論文題目 Seminar or Journal Paper Topics

(如不敷使用，請自行增列，並調整為一頁。Please add additional columns and adjust it to one page.)

*以上畢業條件項目，請依序檢附參加證書或發表相關證明。

*For the above graduation requirements, please attach the certificate of participation or proof of publication in order.

送審者簽章 Sign of Student :

指導教授審核簽章 Advisor's signature :

日期 Date : YYYY/MM/DD